

錦田公立蒙養學校通函No：064/2018

第七十屆香港學校朗誦節

敬啟者：

貴子弟獲選參加香港學校朗誦節比賽。當天上學時間如常，學生於上課期間由老師帶領前往何文田參加比賽，比賽完畢後回校繼續上課。如有查詢，請致電 2476 2414 與何詠深老師聯絡。

比賽詳情如下：

日期：2018年12月7日（星期五）
服飾：整齊冬季校服
比賽地點：何文田忠孝街89號包美達社區中心

此致
貴家長

強劉

校長劉強謹啟

二零一八年十一月二十六日

註：請於2018年11月28日（星期三）或以前將回條交予班主任。

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No：064/2018)

敬覆者：

本人 同意 / 不同意 敝子弟參加香港學校朗誦節比賽

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____（ ）班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日期：2018年11月_____日

註：請於2018年11月28日（星期三）或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 064/2018)

26.11.2018

The 70th Hong Kong Schools Speech Festival

Dear Parents/Guardians,

Your child is chosen to participate in the competition of the Hong Kong Schools Speech Festival. On that day, students will attend classes as usual. Teachers will lead the students to Homantin to join the competition. After the competition, students will continue to attend classes. If you have any enquiries, please contact Ms Ho Wing Sum at 2476 2414.

Details of the competition are as follows:


- Date : 7th December, 2018 (Friday)
Clothing : Tidy winter school uniform
Competition venue : Martha Boss Community Centre, 89 Chung Hau Street, Homantin, Kowloon

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

Please return the reply slip to the class teacher on or before 28th November, 2018 (Wednesday).

-----✂-----Reply-----Slip-----
 Notice(No : 064/2018)

Dear Principal,

I agree / disagree my child to participate in 'The 70th Hong Kong Schools Speech Festival' competition.

Student's name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's name: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Contact Tel No. : _____

Date: 2018 (Y) _____ (M) _____ (D)

Please return the reply slip to the class teacher on or before 28th November, 2018 (Wednesday).